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„53.§ ( l )" A képviselő jogosult önkormányzati ügyben a polgármesterhez, az 
alpolgármesterhez és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez 
interpellációt intézni. Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 
Az inteipdláló neve: Legín:l Krisztián 1J V 

Az interpelláció tárgya: Meddig gyalázkodhat és folytathat nyílt pártpolitikai propagandát Földi Tamás? 

Az interpellált neve: Hajdu László polgármester 

A Képviselő-testület ülésének időpontja: 2017. november 7. 

Az interpelláló aláírása:~Q__~ 'e:_:;:! 
/ ~ · , 
,_ --=::: 

' Az interpelláció benyújtásának időpontja: 

Az interpelláció tartalma 

Tisztelt Polgánnester Úr! 

Átvevő 

Még a nyáron jelent meg a legnagyobb internetes közösségi felületen egy hozzászólás, 
amelyet a 100 százalékig önkormányzati tulajdonban levő cég, a Palota Holding 
vezérigazgatója Földi Tam ás jegyzett. 

Úgy tűnik, hogy ez egy folyamat része, mert a vezérigazgató úr hosszú hónapok óta 
kommentálj a a kerületi Képviselő-testületben és az országban zajló politikai folyamatokat. 
Nyíltan és büszkén vesz részt László Tamás külön rendezvényein, miközben pl. az 
önkormányzat által rendezett megemlékezésen nem. Mindezt teszi a kerület egyik gazdasági 
társaságának vezetőj eként. 



A legjobb az, ha idézek az említett hozzászólásból: „Hajdu László nem vezetője ennek a 
kerületnek. A Kerületünket ketten irányítják, Hajdu László és László Tamás." Kicsit később: 
„Kérem tehát, Laci bácsi úgy, mint 2015-ben, menjen sürgősen a Fidesz központba bocsánatot 
kérni és egyezzen meg a kerület másik vezetőjével abban, hogy mindketten alávetik magukat 
a demokratikus kerületvezetés szabályainak." 

Úgy tűnik, hogy eddig nem volt semmi következménye az esetnek, és úgy tűnik, hogy a 
Fidesz-frakció szerint ez belefér a pártpolitikától mentes cégvezetés portfoliójába, megfelel a 
köztisztviselő i magatartás és etika szabályainak. Mindez akkor, amikor a Fidesz hónapok óta 
dr. Lamperth Mónika jegyzőt támadja és szapulja, nyílt politizálással vádolva őt - csak azért, 
mert azt teszi, amit hivatalvezetőként és jegyzőként, a törvényesség őreként tennie kell. Itt 
igencsak szembetűnő és felháborító kettős mérce működik részükről. 

Valamint az sem mellékes, hogy Földi Tamás láthatóan a Fidesz frakció utasításait hajtja 
végre, úgy szakmai, mint személyzeti ügyekben. Feltűnően sokat tárgyal László Tamással és 
Pintér Gáborral a polgármester háta mögött. Személyi kérdésekben és álláshelyek ügyében is 
velük konzultál. 

Kérdezem ezért: 

1./ Földi Tamás önkormányzati vezető tisztviselőként mikor igazolt át a Fidesz-frakcióhoz 
munkatársként? Meddig maradhat így a pozíciój ában? 
2./ Van-e Polgármester Úrnak tudomása arról, hogy az elmúlt egy évben hány fő távozott a 
Palota Holdingtól kvázi felajánlott „közös megegyezéssel", azaz lett kirúgva, és fe l lettek-e 
töltve ezek a helyek és kikkel? 
3./ Valamint arról mi a véleménye, hogy László Tamás videó blogjában az egekig magasztalja 
Földi Tamás kiváló munkáj át, valószínű l eg nem véletlenül, miközben a lakosság részérő l 

folyamatos panaszok érkeznek, erre vonatkozóan. Csúsznak a lakások felújításával és 
horribili s összegekért végeztetnek el munkákat, nem spórolva az önkormányzat forrásaival. 

Köszönöm megt i sztelő válaszát! 

Budapest, 20 17. október 27. 


